
Møteprotokoll

Utvalg: Eldrerådet
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 24.08.2021
Tid: Kl. 10:00 – 11:25

Følgende medlemmer møtte Parti
Nils Oddvar Reiersen
Ole Ravnsnæs
Turid Tveit
Olaug Stava Farbu SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Harald Skorpe Per A. Bjelland
Inger-Anne Vikre KL Bjørg Spångberg
Else Marie Steinkopf Hjelmås

Innkalling godkjent.
Sakslisten godkjent.

Til å skrive under møteboka sammen med leder ble følgende valgt: Olaug Stava Farbu og Ole
Ravnsnæs.

Innledningsvis orienterte leder av bestillerkontoret, Torunn Ellingsen om egenbetaling for
hjemmetjenester og hva som inngår i hjemmetjenester/»hjemmehjelp».
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

016/21 Innspill til budsjett 2022 - Eldrerådet  

017/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ  

018/21 Samlesak for referatsaker  

010/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris  

019/21 Samlesak for spørsmål  
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016/21 Innspill til budsjett 2022 - Eldrerådet 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Eldrerådet i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett 2022: 
 
 

24.08.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Ravnsnæs foreslo:  
Kommunestyret har besluttet utredning av en mulig telebuss/ringebuss-ordning for eldre på 
institusjoner og deres pårørende. Eldrerådet ber derfor om at det settes av penger i budsjettet til 
dette prosjekt, eventuelt etablering av en prøveperiode. 
 
Bjelland foreslo: 
Det må opprettes varmtvannsbasseng som holder 34 grader for opptrening. 
 
Stava-Farbu foreslo: 
Styrke fysioterapitilbudet på institusjonene. 
 
Reiersens forslag 1:  
Det må avsettes midler til å implentere den store eldrereformen som bygger på Stortingsmelding nr  
15: Leve hele livet. 
 
Reiersen foreslag 2: 
Det må arbeides for å realisere de planlagte omsorgsboligene på Spanne. 
 
Eldrerådet vedtok enstemmig følgende prioriteringsrekkefølge for budsjettet 2022:  

·  Reiersens forslag 1 
·  Ravsnæs forslag 
·  Reiersens forslag 2 
·  Stava-Farbus forslag 
·  Bjellands forslag 

 
 

ELD - 016/21 Vedtak: 

Eldrerådet i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett 2022: 
1. Det må avsettes midler til å implentere den store eldrereformen som bygger på 

Stortingsmelding nr  15: Leve hele livet. 
2. Kommunestyret har besluttet utredning av en mulig telebuss/ringebuss-ordning for eldre på 

institusjoner og deres pårørende. Eldrerådet ber derfor om at det settes av penger i budsjettet 
til dette prosjekt, eventuelt etablering av en prøveperiode. 

3. Det må arbeides for å realisere de planlagte omsorgsboligene på Spanne. 
4. Styrke fysioterapitilbudet på institusjonene. 
5. Det må opprettes varmtvannsbasseng som holder 34 grader for opptrening. 

 
 

 

 

017/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ 
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Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 

24.08.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Reiersen og Ravnsnæs foreslo følgende fellesforslag fremlagt av Reiersen: 
Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 
Fellesforslaget fra Reiersen og Ravnsnæs enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 017/21 Vedtak: 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

 

 

018/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

24.08.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

 

 

ELD - 018/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 

010/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris 
 

 

 

24.08.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Stava Farbu foreslo: 
Jesper Saltvik Pedersen for sin innsats innen idrett, som konkurrerer i sitteski innen paraalpint. 
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Stava Farbus forslag enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 010/21 Vedtak: 

Eldrerådet nominerer paraalpintutøver på sitteski, Jesper Saltvik Pedersen fra Karmøy, for sin innsats 
innen idretten. 
 

 

 

019/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

24.08.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Ingen saker meldt. 

 

ELD - 019/21 Vedtak: 
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